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Milé kolegyně, milí kolegové

blížíme se ke konci roku 2023. Ráda bych vám upřímně po-
děkovala za vaši neúnavnou práci a loajalitu. Jak jsem avizovala 
na našem společném setkání, rok 2023 byl pro nás všechny plný 
nenadálých okamžiků, a já jsem hrdá na to, co jsme společně 
dokázali.

Vaše profesionalita, nasazení a schopnost přizpůsobit se 
neustále měnícím se podmínkám byly klíčovými faktory našeho 
společného úspěchu. Bez vašeho tvrdého úsilí bychom nedo-
kázali překonat překážky, kterým musela i v tomto roce FAVEA 
čelit. Každý z vás má svůj díl naší společné cesty, a já si velmi 
vážím práce každého z vás.

Pokud se vrátím na začátek rok 2023 ani zdaleka by mě ne-
napadlo, jaký obrovský kus práce nás čeká a jak obtížné situace 
budeme muset společně vyřešit. Vím, že jsme strategický cíl 

v tržbách nesplnili, ale hřeje mě pocit toho, že jsme společně 
našli řešení v situacích, které byly pro nás všechny nové.

Pokud se vizionářsky podívám do roku 2024 vím, že je před 
námi řada výzev a příležitostí. Věřím, že s týmovým duchem 
a vaší nezlomnou podporou budeme i nadále dosahovat vynika-
jících výsledků a pokud nastane okamžik, ve kterém zapochybu-
jete, prosím, nezapomeňte, že u mě máte dveře vždy otevřené.

Během vánočních svátků vám přeji 
klidný čas strávený s rodinou a blízkými. 
A ať nový rok 2024 přinese vám i vašim 
blízkým radost, štěstí a zdraví.

Děkuji za vaši neustálou snahu a tě-
ším se na další společné projekty.
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Jaký byl 
pro Vás rok 2023?

Jarka: Rok 2023 byl velmi rychlý, plný změn a nenadálých situ-
ací, a to se projevilo na každém FAVEA úseku, včetně kvality. 
Všechny aktivity v rámci QA/QC týmu byly strategicky nas-
tavené tak, aby ochránily FAVEA, to bylo stěžejní zadání pro 
celý tým. Díky novým výzvám jsme museli být otevřeni všem 
příležitostem, které přicházely ad hoc a aktivně jsme hledali 
vhodná řešení. Například v rámci politiky skla, jsme primárně 
chránili FAVEA, ale nezapomněli jsme ani na případná rizika 
a jejich eliminaci ve směru ke koncovému klientovi.

Nikol: Plně souhlasím s tím, že rok 2023 byl velmi dynamický. 
Pokud se bavíme o operativním řízení, každý den byl jiný, 
a o to náročnější bylo stanovování priorit. Když nad tím tak 
přemýšlím, nebyl týden, který by nás něčím nepřekvapil, ať už 
mile nebo nemile. Co je ale zřejmé, bylo naše úsilí a odhodlání 
se situaci maximálně přizpůsobit, udržet všechny změny 
a minimalizovat případná rizika pro celou společnost.

Rok 2023 byl 
ve znamení změn. 
Na co jste právem 

hrdé v rámci Vašeho týmu?

Nikol: Určitě je to převod operačních listů 
do K2. Za ten rok jsme udělali obrovský kus práce 
a momentálně jen dolaďujeme detaily. Víceméně 
většina produktů je navedená a momentálně 

pokračujme s adjustací. Pevně věřím, že v roce 
2024 budeme mít plně implementováno. Velmi 

pozitivně vnímám i stabilizaci našeho týmu. Za mou 
osobu mohu říci, že mě velmi posunuly i externí audity 

ve spolupráci s týmem Supply Chain. Měli jsme možnost 
podívat se do jiných firem, odlišných provozů a nahlédnout 

„pod ruce“ našim obchodním partnerům.

Jarka: Ze strategické pohledu je to nepochybně politika 
skla. Dále pak obhájení různých druhů auditů, ať už zákaz-
nických, dodavatelských, ale i auditů státních autorit, kterých 
nebylo málo. Bezesporu je to i příprava TGA výroby na příští 
rok a schopnost celého týmu velmi flexibilně reagovat na 
změny a aktuální dění ve firmě (příkladem mohou být např. 
teplotní mapy). Těší mě, že se nám daří ve spolupráci všech 
postupně plnit CAPA pro SÚKL.  

Jak nahlížíte na některé 
projekty z pohledu kvality?

Jarka: Všechny projekty kapsle v kapsli jsou pro nás velkou 
výzvou, resp. máme před těmito projekty obrovský respekt. 
Z praktického pohledu je za těmito projekty velké množství 
práce z pohledu příprav, zpracování vzorků, ale také v rámci 
správného nastavení analýz. Je to velká neznámá a je za tím 
schovaný obrovský kus práce. Pokud bych měla pokračovat 
dále tak velmi opatrní jsem také u produktů typu lyofilizovaná 
hovězí játra, a to z důvodu akceptace některých složek, 
které jsou u jiných produktů nepřijatelné. Tohle jsou pro nás 
opravdové výzvy, jak FAVEU správně a dobře ochránit. 



„Do nového roku vám milí kole-

gové přejeme, ať nám všem zůs-

tane chuť k práci a nenecháme se 

strhnout nepříznivými okolnostmi. 

Určitě je to o vzájemném respektu 

a podržení se navzájem!“

Do roku 2024 vám všem přejeme 

jen vše dobré!

Za celý QA/QC tým Nikol a Jarka

Jaký bude 
podle Vás rok 2024?

Nikol: Určitě náročný. Už teď se 
připravujeme na SÚKL audit, který nás čeká hned na začátku 
roku. Jedná se o obhajobu GMP certifikátu, což znamená 
pečlivou přípravu a velmi úzkou spolupráci nás všech. Díky 
efektivně nastavenému projektovému řízení TGA výroby byly 
rozděleny úkoly a aktivity napříč všemi úseky již na podzim 
tohoto roku. Aktivní část TGA výroby se přesune rovněž na 
první kvartál roku 2024. Jedná se o další stěžejní aktivitu nejen 
našeho oddělení, ale celého FAVEA týmu. 

Jarka: Mimo výše zmíněné, je to dále i obhajoba BIO cer-
tifikace, řady zákaznický, dodavatelských i státních auditů. V ne-
poslední řadě je to i získání jistého nadhledu v řešení situací, 
které nejsou běžné pro nikoho z nás. 



AKTUALITY

Miluška Jůrková a Lenka Zahrádková, dvě neod-
myslitelné FAVEA tváře, které pomáhají FAVEA značku 
budovat a šířit její dobré jméno. Jejich společná práce 
a spokojenost hrají klíčovou roli v tom, jak je FAVEA vní-
mána veřejností. Děkujeme milé dámy za vaši nepřetrži-
tou podporu a věrnost, kterou FAVEA již 10 let dáváte.

Poslední listopadový den byl zároveň i posledním 

dnem ve FAVEA pro Petru Virágovou. Děkujeme Petro 
za Tvou energii, snahu a úsilí, které jsi FAVEA věnovala. 
Přejeme Ti v kariérním pokračování mnoho úspěchů 
a ať se Ti podaří dosáhnout všech tvých profesních cílů 
a přinést do nové práce nejen své schopnosti, ale i vášeň 
a radost.

…  a n e b  o  č e m  s e  m l u v í  v e  F A V E A…  a n e b  o  č e m  s e  m l u v í  v e  F A V E A

W W W . F A V E A . C Z

V listopadu se naši kolegové Lukáš Černák, Marie 
Grossová, Zdeněk Klügl a Eva Janečková zúčastnili 
školení ve švýcarské společnosti Borer Chemie AG. 
Cílem bylo nahlédnout do výrobních prostor a do-
zvědět se více o efektivním čištění výroby a zařízení. 
Nově nabyté zkušenosti pomohou ověřit a zoptimali-
zovat čištění ve FAVEA.

10 LET S FAVEA…

EXKURZE VE ŠVÝCARSKÉM BORER CHEMIE AG…

DĚKUJEME PETRO!


